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The new edition of this highly successful book maintains the superb balance between
structure and function. It continues to emphasize the correlations between normal
physiology and pathophysiology, normal anatomy and pathology, and homeostasis
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and homeostatic imbalances. The acclaimed illustration program is also even better
along with the redevelopment of many of the figures depicting the toughest topics to
grasp.
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评论

2014.5.10-8.22 读得是13th edition。IBS课程的教材。全书强调的是人体的homeostasis
以及体内各个系统是如何共同协作来保持这种homeostasis。可能是我读过的最好的教
科书了！

-----------------------------
纪念一下考脱的解剖学……书是好书，图片比格氏清晰多了

-----------------------------
15e,
特别长但是整个系统加上词源都给解释的清清楚楚，太幸运学校选了这本书！几本医学
课本学下来，每一本都特别喜欢各有长处，但这本我必须说应该是physiology and
anatomy我看过的书里最好的一本。从本科到往上都可以做入门。
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